
Z Á P I S N I C A 

č. 5/2019 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 15. 11. 2019 

 

 

Miesto konania: zasadačka obecného úradu 

Prítomní:  Ing. Ján Kepič, Mgr. Slávka Škutková, Mgr. I. Drančáková,  Ľ.Kislík,          

Ing. J. Širgeľ ml., Mgr. Emília Zarembová, Ing. Jaroslav Zaremba, 

Mgr. V. Žírová 

   Viera Vozárová 

Program:  podľa pozvánky 

Čas konania:              15.30 hod. – 21.00 hod. 

 

K bodu 1 

     Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý privítal 

prítomných poslancov OcZ, p. Koribaniča – trénera TJ Vihorlat Zemplínske Hámre a p. 

Staruchovú. Hneď v úvode starosta obce oboznámil poslancov OcZ s programom rokovania 

a navrhol, aby bol program rokovania OcZ doplnený o ďalší bod, a to „Vystúpenie p. 

Staruchovej“ a aby tento bod bol vsunutý za bod č. 1. 

K zmene programu rokovania OcZ  sa vyjadril poslanec Ing. J. Zaremba, ktorý uviedol, že by 

bolo vhodné, aby si občania podali žiadosť o vystúpenie počas rokovania OcZ a tiež aby 

uviedli aj predpokladaný čas svojho vystúpenia. Poznamenal, že rokovanie OcZ je verejné 

a vystúpiť so svojimi požiadavkami môžu aj viacerí občania obce, ale zároveň je to časovo 

veľmi zdĺhavé a rokovanie OcZ môže trvať aj do neskorých večerných hodín. 

Poslankyňa Mgr. S. Škutková uviedla, že už bola schválená pripomienka poslancov OcZ, že 

ak chcú občania obce vystúpiť počas rokovania OcZ, musia si vopred podať žiadosť 

o vystúpenie. 

O zmene programu rokovania dal starosta obce hlasovať: 

- za schválenie pôvodného programu rokovania OcZ hlasovalo: 0 poslancov 

- proti: 7 poslanci Mgr. S. Škutková, Mgr. I. Drančáková,  Ing. J. Širgeľ, Ľ. Kislík, 

Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová a Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa 0. 

 

Za schválenie upraveného programu rokovania  OcZ hlasovalo 7 poslancov: 

Mgr. S. Škutková, Mgr. I. Drančáková,  Ing. J. Širgeľ, Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba, 

Mgr. E. Zarembová a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0. 

 

Následne poslanci OcZ  schválili: 

 

Návrhovú komisiu v zložení:   Mgr. Ivana Drančáková 

      Mgr. Slávka Škutková 

      Mgr. Veronika Žírová 

 

Overovatelia zápisnice:   Mgr. Emília Zarembová  

      Ľuboš Kislík 

 

Zapisovateľka:                                               Viera Vozárová 



K bodu 2 

     P. Staruchová v úvode svojho vystúpenia poďakovala starostovi obce, že jej umožnil 

vystúpiť na rokovaní OcZ. Uviedla, že počas tejto letnej sezóny obec navštívilo pomerne veľa 

turistov a z toho dôvodu chce požiadať obec, aby ranč, ktorý spravuje, bol zahrnutý do trasy 

HNCH (Hámorský náučný chodník) a tým nadviazať na spoluprácu s obcou. Venujú sa 

špeciálnym školám alebo školám, ktoré navštevujú hendikepované deti. Ranč môžu deti 

navštevovať samozrejme bezplatne. Ak aby ranč začal fungovať v režime, že sa budú vyberať 

poplatky, bude obec v čas o tejto zmene informovaná. Tiež poprosila starostu obce 

o propagáciu  ranča a služieb, ktoré sa tam poskytujú cestou obecného múzea. 

V ďalšom svojom vystúpení uviedla, že by bolo vhodné rozšíriť verejné osvetlenie na ul. Nad 

Gichtou od rod. domu p. Kačmarčíkovej až po rodinný dom p. Krajníka, Hlavne v zimnom 

období by to bol  veľký prínos pre občanov našej obce. Pani Staruchová sa na záver 

poďakovala starostovi obce a poslanom OcZ za to, že mohla so svojim požiadavkami vystúpiť 

počas rokovania OcZ. 

Starosta obce poďakoval p. Staruchovej za vystúpenie a otvoril k tomuto bodu rozpravu 

a uviedol, že: 

- HNCH je súčasťou expozície múzea, ktoré bolo vybudované v rámci projektu  

Objavme históriu baníctva a železiarskej výroby vo Vihorlatských vrchoch, ktorý bol 

financovaný zo švajčiarskeho finančného mechanizmu a štátneho rozpočtu a rozšíriť 

tento projekt o takú atrakciu by asi nebolo vhodné  aj na ešte stále prebiehajúce 

monitorovacie obdobie. Čo sa týka verejného osvetlenia, starosta obce uviedol, že aj 

rekonštrukcia verejného osvetlenia bola zrealizovaná z finančných prostriedkov EÚ, 

kde bol presne stanovený počet svetelných bodov a ďalšie navýšenie počtu svetelných 

bodov musí obec realizovať z vlastných finančných prostriedkov. Zároveň  obec musí 

riešiť aj iné úseky, na ktorých chýba verejné osvetlenie ako sú napr. bočné uličky 

a cesta do Barnovej riky, čo je pre obec finančne veľmi náročné. 

- poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že ak chce ranč aj naďalej poskytovať také služby, 

je potrebné, aby na ranči stále niekto bol, 

- poslankyňa Mgr. S. Škutková uviedla, že projekt zo ŠFM je uzatvorený a bolo by 

vhodné, aby propagácia ranča bola zverejnená iným spôsobom, napr. cez facebook 

alebo po dohode v TIC (technicko-informačné centrum). 

Poslanci OcZ vystúpenie p. Jasmíny Staruchovej vzali na vedomie. 

 

K bodu 3 

     S hodnotením futbalovej jesene TJ Vihorlat Zemplínske Hámre vystúpil p. Jaroslav 

Koribanič, tréner TJ. Uviedol, že keď nastúpil do funkcie trénera, na prvý zápas nastúpilo 8 

hráčov, na päť zápasov nastúpilo 8 až 9 hráčov v priemere, čo je veľmi málo,  jeden hráč 

absolvoval všetkých 13 zápasov počas sezóny. Hráči majú problém s dochádzkou na zápasy 

ale aj na tréningy. Futbalisti TJ Vihorlat skončili na 14. mieste v tabuľke, čo je posledná 

priečka v umiestnení v tejto skupine. Na základe celkového zhodnotenia futbalovej jesene 

a prístupu hráčov p. Koribanič uviedol, že sú dve možnosti, a to rozpustiť mužstvo „A“, ale 

skôr je za druhu alternatívu, a to,  aby sa vo futbale pokračovalo. Zároveň skonštatoval, že 

celkové materiálne vybavenie TJ Vihorlat je veľmi dobré. Zároveň uviedol, že aj žiaci ZŠ sú 

veľmi šikovní a majú záujem o futbal. Ich počet je v priemere 16 až 30 a iba traja žiaci nie sú 

z obce Zemplínske Hámre. 

Starosta obce poďakoval p. Koribaničovi za vystúpenie a uviedol, že práve v čase, keď 

hrozilo, že obec vypadne zo skupiny, nastúpil na post trénera p. Koribanič. Zároveň otvoril 

k tomuto bodu rozpravu: 

- poslanec Ing. Širgeľ uviedol, že TJ Vihorlat žiadala obec o dofinancovanie klubu na 

sezónu 2019 z dôvodu zvýšených nákladov na činnosť.  Ak by činnosť TJ bola 



dofinancovaná, mohol futbal v obci aj naďalej riadne fungovať a aj napriek tomu, že 

poslanci OcZ toto dofinancovanie neschválili, obec prijala do funkcie trénera p. 

Koribaniča. Uviedol, že nie je správne, ak na zápasy nastupovali 15 ročné deti a tiež 

kto by niesol zodpovednosť v prípade, že by došlo k úrazom. Futbal skončil, lebo 

nebol dofinancovaný z rozpočtu obce.  

- Na to reagoval starosta obce a uviedol, že TJ žiadala vo väčšej miere dofinancovanie, 

ktoré sa týkalo kosenia a celkovej údržby futbalového ihriska. 

- Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že je evidentné, že Hámra, čo sa týka futbalu ide 

dole a možno by bolo vhodné zriadiť komisiu, určiť striktné pravidlá  ako ďalej. 

Poznamenal, že ak je poskytovateľom dotácie obec je potrebné, aby vo výbore bol aj 

zástupca obce, ktorý bude dohliadať na čerpanie finančných prostriedkov. Zväčša je to 

funkcia čestného predsedu, ktorý dohliada na chod obecných ale aj verejných peňazí. 

V žiadnom klube to nefunguje tak, že dajte mi finančné prostriedky a o zvyšok sa 

nestarajte. S týmto názorom súhlasil aj p. Koribanič. 

Poslanec Ing. J. Zaremba ďalej pokračoval a uviedol, že futbal sa rieši takmer na 

každom obecnom zastupiteľstve. Je potrebné, aby vo výbore bol zástupca obce a tiež 

je nemysliteľné, aby športové kluby boli financované len zo sponzorských peňazí, 

lebo takto sa fungovať jednoducho nedá. Zároveň potvrdil, že je veľký záujem o futbal 

zo strany detí, lebo futbalový tréning detí začína ihneď po zápasení. 

Pre obec je smerodatné rokovanie s predsedom klubu. 

 

Poslanci OcZ vzali na vedomie hodnotenie futbalovej jesene TJ Vihorlat Zemplínske Hámre 

trénerom mužstva. 

 

K bodu 4 

     Poslanci OcZ prerokovali Žiadosť o odkúpenie pozemku C KN 1064/340, k. ú. 

Zemplínske Hámre. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- poslankyňa Mgr. S. Škutková uviedla, že už v minulosti  bolo prijaté uznesenie, resp. 

uvedené v zápisnici, že poslanci OcZ sa jednomyseľne zhodli, že sa obecný majetok 

nebude odpredávať. 

- Hlavný kontrolór obce Ing. R. Dzurko uviedol, že podmienky predaja obecného 

majetku by bolo vhodné riešiť v rokovacom poriadku a neriešiť to schválením 

uznesenia. 

Starosta obce dal o schválení Žiadosti o odkúpenie pozemku CKN 1063/340, k. ú. 

Zemplínske Hámre hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Žiadosti o odkúpenie pozemku C KN 1064/340, k. ú. Z. Hámre 

hlasovalo: 0 poslancov, 

- proti: 6 poslancov – Mgr. I. Drančáková, Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. 

Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa: 1 poslanec – Ing. J. Širgeľ. 

 

K bodu 5: 

     Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ za šk. rok 2018/2019 predniesol 

Mgr. M. Kuľha, riaditeľ ZŠ s MŠ. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. Poslanci 

OcZ k prednesenej správe nemali žiadne pripomienky. Starosta obce dal o schválení 

Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ za šk. rok 2018/2019 hlasovať. 

Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ za šk. rok 2018/2019 

           hlasovalo 7 poslancov: Mgr. S. Škutková, Mgr. I. Drančáková,  Ing. J. Širgeľ,  

           Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová a Mgr. V. Žírová, 



      -    proti: 0 poslancov, 

      -    zdržali sa: 0. 

 

K bodu 6 

     Žiadosť o navýšenie rozpočtu na rok 2019 - originálne kompetencie pre školský klub detí 

zdôvodnil Mgr. M. Kuľha, riaditeľ ZŠ s MŠ. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Poslanci OcZ k Žiadosti o navýšenie rozpočtu na rok 2019 nemali žiadne pripomienky. 

Starosta obce dal o schválenie Žiadosti o navýšenie rozpočtu na rok 2019 – originálne 

kompetencie pre školský klub detí hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

      -      za schválenie Žiadosti o navýšenie rozpočtu na rok 2019 – originálne kompetencie   

             pre  školský klub detí hlasovalo7 poslancov: Mgr. S. Škutková, Mgr. I. Drančáková,   

             Ing. J. Širgeľ,  Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová a Mgr. V. Žírová, 

      -      proti: 0 poslancov, 

      -      zdržali sa: 0. 

 

K bodu 7 

     V tomto bode starosta obce  udelil slovo poslancovi Ing. J. Zarembovi. Ing. J. Zaremba 

uviedol, že bola vypracovaná štúdia pre čisto gymnastickú telocvičňu ako prístavba k terajšej 

telocvični o rozmeroch 12 x 12 m v celkovej hodnote 2.500,00 Eur. Táto prístavba by slúžila 

nie len pre deti, ktoré navštevujú zápasnícky krúžok, samozrejme, že by ju využívali aj žiaci 

ZŠ s MŠ a zároveň by slúžila aj pre občanov našej obce. Ing. Zaremba ďalej uviedol, že bol 

na obhliadke priestorov v budove COOP Jednota Humenné, ktoré sú v našej obci a priestory 

pre tento účel nie sú absolútne vhodné. Cena za prenájom bez úprav by bola cca 350,00 

eur/mesiac. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu a uviedol, že vypracovanie takejto 

štúdie sa pohybuje v sume od 3.800,00 Eur vyššie, takže aj úhradou nákladov na túto štúdiu 

by obec v konečnom dôsledku ušetrila finančné prostriedky. 

- Riaditeľ ZŠ s MŠ uviedol, že terajšia telocvičňa je plne vyťažená, využitím tejto 

prístavby by sa v budúcnosti nemuseli spájať jednotlivé triedy pri telesnej výchove, 

prístavba by mohla byť využitá aj športovým klubom stolného tenisu v obci 

a v neposlednom rade je dôležité „rozhýbať deti“. 

- Poslankyňa Mgr. S. Škutková vzniesla dotaz, či náklady na realizáciu tejto prístavby 

budú financované z projektov. Ing. Zaremba odpovedal, že je dôležité mať spracovanú 

projektovú dokumentáciu a ďalšie potrebné náležitosti v prípade, že by vyšla výzva na 

financovanie takého projektu. 

- Poslankyňa Mgr. E. Zarembová uviedla, že je veľký záujem detí o zápasenie, cez letné 

prázdniny deti mali sústredenie po vedením Ing. J. Zarembu s minimálnym finančným 

zaťažením rodičov, tak bolo by vhodné, aby obec malý taký projekt pripravený. 

Starosta obce dal o rozšírení plôch pre telovýchovnú prípravu hlasovať. Hlasovanie prebehlo 

s týmto výsledkom: 

- za schválenie rozšírenia plôch pre telovýchovnú prípravu hlasovali 6 poslanci: 

Mgr. I. Drančáková, Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 1 poslanec – Ing. J. Širgeľ. 

 

K bodu 8 

       Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s problémom, ktorý súvisí s rozvozom stravy pre 

cudzích stravníkov školskej jedálne z našej obce. Uviedol, že rozvoz stravy zabezpečujú traja 

pracovníci obce na služobnom motorovom vozidle denne, čo ho značne obmedzuje pri plnení 

pracovných povinností. Starosta obce denne vybavuje agendu úradu v spolupráci s rôznymi 

inštitúciami, ktoré majú sídlo mimo obce, ale aj mimo okresu Snina. Preto je dôležité, aby 



služobné motorové vozidlo mal k dispozícii podľa potreby. Z toho dôvodu navrhol poslancom 

OcZ, aby obec zakúpila staršie motorové vozidlo, ktoré bude slúžiť na rozvoz stravy pre 

stravníkov v obci, bude ho mať v správe ZŠ s MŠ a vodiča bude po úpravách pracovného 

úväzku vykonávať p. F. Kislík, ktorý je zamestnancom ZŠ. Starosta obce otvoril k tomuto 

bodu rozpravu: 

- poslankyňa Mgr. S. Škutková vzniesla dotaz, či po kúpe motorového vozidla budú aj 

naďalej pracovníci obce zabezpečovať rozvoz stravy.  

- Starosta obce odpovedal, že to už bude záležitosť školy. 

Starosta obce dal o schválení kúpy motorového vozidla hlasovať. Hlasovanie prebehlo 

s týmto výsledkom: 

     -    za schválenie kúpy motorového vozidla určeného na rozvoz stravy pre cudzích  

          stravníkov školskej jedálne hlasovalo 7 poslancov: Mgr. S. Škutková, Mgr.  

          I. Drančáková,  Ing. J. Širgeľ,  Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová  

          a Mgr. V. Žírová, 

      -    proti: 0 poslancov, 

      -    zdržali sa: 0. 

 

K bodu 9 

       Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s podanými žiadosťami o zmenu územného 

plánu obce, ktorých je momentálne 8. Zároveň uviedol, že je potrebné prepracovať celý 

územný plán aj z toho dôvodu, že terajší  územný plán je vypracovaný tak, že plochy 

obytných domov sú zakreslené podľa skutočného stavu v obci a napr. pozemky pri rodinných 

domoch nie sú v územnom pláne zakreslené ako plochy na výstavbu, ale ako záhrady, na 

ktorých nie je možné rozširovať IBV. Tiež skonštatoval, že Ing. arch. Los-Chovanec, ktorý 

bol autorom aj zmien a doplnkov č. 1 k územnému plánu obce neprepracoval intravilán obce, 

tak, aby bolo možné stavať aj na záhradách, kde sú dostupné inžinierske siete. Starosta obce 

otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- Poslankyňa Mgr. S. Škutková uviedla, že ju oslovili vlastníci pozemkov na ul. Lesnej, 

ktorí, majú problémy s výstavbou rodinného domu práve kôli územnému plánu obce. 

- Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že bol v komisii pre spracovanie zmien a doplnkov 

č. 1 k územnému plánu a s arch. Los-Chovancom sa pri riešení týchto zmien stretol iba 

raz. Je rád, že pán starosta má taký návrh, pretože IBV (individuálna bytová výstavba) 

je potrebná pre rozvoj našej obce. 

Poslanci OcZ prerokovali jednotlivé žiadosti o zmenu územného plánu obce Zemplínske 

Hámre a navrhli, aby bol starosta obce poverený zabezpečiť prípravy Zmien a doplnkov č. 2 

ÚPD obce Zemplínske. Starosta obce dal o tomto návrhu hlasovať. Hlasovanie prebehlo 

s týmto výsledkom: 

- za schválenie poverenia starostu obce so zabezpečením prípravy Zmien a doplnkov  

     č. 2 ÚPD obce Zemplínske Hámre hlasovalo 7 poslancov: Mgr. I. Drančáková, 

     Ľ.  Kislík, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

     Mgr. S. Škutková, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0.  

Po tomto bode rokovania OcZ odišla poslankyňa Mgr. E. Zarembová. 

 

K bodu 10 

     Starosta obce uviedol, že z dôvodu IBV v lokalite za cintorínom je potrebné, aby  

títo vlastníci pozemkov určených na IBV podľa územného plánu obce boli zastupovaní za 

účelom obstarania projektovej dokumentácie pre inžinierske siete, cestné komunikácie a s tým 

súvisiacu inžiniersku činnosť, územné konanie a stavebné povolenie. Zároveň z toho vyplýva, 



že obec bude uhrádzať náklady a správne poplatky s touto činnosťou, ktoré budú obci 

refundované. Starosta obce dal o splnomocnení starostu obce k zastupovaniu vlastníkov 

pozemkov určených na IBV hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie splnomocnenia starostu obce k zastupovaniu vlastníkov pozemkov 

určených na IBV podľa územného plánu obce  za účelom obstarania  

projektovej dokumentácie pre inžinierske siete, cestné komunikácie a s tým súvisiacu  

inžiniersku činnosť, územné konanie a stavebné povolenie hlasovali 6 poslanci: 

Mgr. I. Drančáková, Ľ. Kislík, Ing. J. Širgeľ, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba,  

Mgr. V. Žírová, 

- proti:  0 poslancov, 

- zdržali sa: 0. 

Následne dal starosta obce hlasovať o schválení úhrady nákladov a správnych poplatkov, 

ktoré súvisia so zastupovaním vlastníkov pozemkov určených na IBV podľa územného plánu 

obce za účelom obstarania projektovej dokumentácie pre inžinierske siete, cestné 

komunikácie a s tým súvisiacu inžiniersku činnosť, územné konanie a stavebné povolenie. 

Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie úhrady nákladov a správnych poplatkov, ktoré súvisia so zastupovaním 

vlastníkov pozemkov určených na IBV podľa územného plánu obce za účelom 

obstarania projektovej dokumentácie pre inžinierske siete, cestné komunikácie a s tým 

súvisiacu inžiniersku činnosť, územné konanie a stavebné povolenie hlasovali 6 

poslanci: 

Mgr. I. Drančáková, Ľ. Kislík, Ing. J. Širgeľ, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba,  

Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 11 

      Poslanci OcZ prerokovali List nezávislého audítora a správu z auditu účtovnej závierky za 

rok 2018 a konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2018. Poslanci List nezávislého audítora 

a Správu z auditu účtovnej závierky a konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2018 vzali na 

vedomie v počte 6. 

 

K bodu 12 

     Poslanci OcZ prerokovali navrhovanú úpravu rozpočtu obce k 31. 10. 2019. Starosta obce 

otvoril k tomuto bodu rozpravu. Poslanci OcZ k navrhovanej úprave rozpočtu nemali žiadne 

pripomienky.  Starosta obce dal o schválení úpravy rozpočtu obce k 31. 10. 2019 hlasovať. 

Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie úpravy rozpočtu obce k 31. 10. 2019 podľa zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov hlasovalo 5 poslancov: Mgr. I. Drančáková, 

      Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, Mgr. V. Žírová, 

-     proti: 0 poslancov, 

-     zdržali sa: 1 poslanec – Ing. J. Širgeľ. 

 

Po tomto bode z rokovania OcZ odišiel poslanec Ing. J. Zaremba. 

 

 

K bodu 13 



     Obecné zastupiteľstvo na návrh starostu obce v Zemplínskych Hámroch odporúča vykonať 

inventarizáciu hmotného a nehmotného majetku obce a ZŠ s MŠ Zemplínske Hámre za rok 

2019. Zároveň menuje Ústrednú inventarizačnú komisiu obce v tomto zložení: 

- predseda: Daniela Pašeková 

- člen:         Mgr. Veronika Žírová 

- člen:         Viera Vozárová. 

Starosta obce navrhol, aby sa zároveň vytvorila pracovná skupina za účelom zosúladenia 

dlhodobého hmotného majetku z dôvodu pozemkových úprav v zložení – všetci poslanci 

OcZ. Starosta obce dal o tomto návrhu hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie pracovnej skupiny zloženej z poslancov OcZ hlasovalo 5 poslancov: 

Mgr. I. Drančáková, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Ľ. Kislík, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 14 

     Poslanci OcZ prerokovali žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie 

na rok 2020 pre Cirkevné CVČ Snina, pre CVČ pri Spojenej cirkevnej škole v Snine a pre 

Súkromné CVČ Mariána Lojana v Snine a zároveň prerokovali žiadosti o poskytnutie 

finančných prostriedkov na prevádzku denného stacionára, Domu sv. Júdu pre rok 2020 a na 

prevádzku sociálnych služieb pre Geriu, n. o. Jablonka na rok 2020. Starosta obce otvoril 

k tomuto bodu rozpravu: 

- poslankyňa Mgr. S. Škutková uviedla, že doteraz sa CVČ poskytovala dotácia na žiaka 

s trvalým pobytom na území obce Zemplínske Hámre vo výške 3,00 eur/mesiac, čo je 

veľmi nízka čiastka na vykrytie všetkých nákladov a preto navrhuje, aby sa táto suma 

zvýšila na 10,00  Eur na žiaka a mesiac. Uviedla, že niektoré CVČ z dôvodu zlej 

finančnej situácie prepúšťali svojich zamestnancov. Bolo by vhodné, aby žiadosti, 

ktoré sa týkajú centier voľného času boli prerokované komisiou pri OcZ. 

- Poslanec Ing. J. Širgeľ uviedol, že by bolo vhodné vypracovať smernicu o poskytovaní 

dotácií pre CVČ, resp. upraviť VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce. 

Starosta obce dal o schválení úpravy VZN o poskytovaní dotácií hlasovať. Hlasovanie 

prebehlo s týmto výsledkom:  

- za schválenie úpravy VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce hlasovalo 5 

poslancov: Mgr. I. Drančáková, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Ľ. Kislík,  

Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

Po tomto bode z rokovania OcZ odišla poslankyňa Mgr. I. Drančáková. 

 

K bodu 15 

      Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so žiadosťami o pridelenie voľných nájomných 

bytov v bytovom dome k 01. 12. 2019. Starosta obce dal o schválení žiadosti o pridelenie 

nájomného bytu pre žiadateľa p. Jána Šebáka a p. Jany Šimonovej hlasovať. Hlasovanie 

prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie žiadostí o pridelenie nájomných bytov č. 8 a č. 18 v bytovom dome pre 

žiadateľov p. Jána Šebáka a p. Jany Šimonovej  hlasovali 4 poslanci: Mgr. S. 

Škutková, Ing. J. Širgeľ, Ľ. Kislík, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 



K bodu 16 

       Poslanci OcZ prerokovali žiadosť od obyvateľky obce Zemplínske Hámre. Prítomní 

poslanci OcZ sa jednomyseľne zhodli na tom, aby  táto žiadosť bola odstúpená a prerokovaná 

komisiou pre sociálne veci  do budúceho zasadnutia OcZ. 

 

K bodu17 

     Poslanci OcZ prerokovali list od obyvateľky obce Zemplínske Hámre adresovaný 

poslancom OcZ. Poslanci OcZ list od obyvateľky obce so žiadosťou o vybavenie prístupovej 

cesty k rodinnému domu vzali na vedomie. 

 

K bodu 18 

     Starosta obce informoval poslancov OcZ o tom, že: 

- dňa 07. 12. 2019 sa uskutoční obecná akcia „Mikuláš“ a bude spojená s akciou 

„Vianočné trhy“, 

- bol zakúpený materiál na výrobu vianočných ozdôb, 

- boli ukončené práce na stavbe „Protipovodňové opatrenia mimo vodného toku v obci 

Zemplínske Hámre II. etapa“, 

- dňa 16. 11. 2019 sa začína oprava protipovodňových opatrení v obci I, na základe 

spísanej reklamácie vykonaných prác, 

- pri p. Fedákovi č. d. 323 sa zosúladili pozemky s katastrom a urobila sa nová cesta aj 

s rigolmi na odvodnenie, 

- dňa 30. 09. 2019 bol ukončený pracovný pomer p. Silvii Kislíkovej a p. Jána Kislíka, 

- obci bol doručený list o zapísaní Vihorlatských vrchov do svetového dedičstva 

UNESCO, 

- obec plánuje zakúpiť pivné sety (stôl a dve lavičky), ktoré budú využívané počas 

obecných akcií. 

Po týchto informáciách nasledovali interpelácie poslancov OcZ: 

- poslanec Ing. J. Širgeľ požiadal starostu obce o doručenie podkladov k rokovaniu OcZ 

v dostatočnom časovom predstihu, aby bolo možné sa detailne oboznámiť 

s jednotlivými bodmi rokovania a z toho dôvodu Ing. Širgeľ hlasoval  tak ako 

hlasoval, resp. sa zdržiaval hlasovania pri jednotlivých bodoch programu, 

- poslankyňa Mgr. S. Škutková poďakovala starostovi obce za úpravu cesty na 

cintoríne, 

- poslankyňa Mgr. V. Žírová opätovne vzniesla dotaz ohľadom výstavby mosta na 

Poľanku. Starosta obce odpovedal, že priestor, kde má byť umiestnený nový most je 

potrebné najprv vyčistiť od náletových drevín. 

 

 

Poslanci OcZ na svojom zasadnutí schválili uznesenia z OcZ č. 42/2019 – 56/2019. 

 

Starosta obce poďakoval poslancom OcZ za účasť na zasadnutí OcZ. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

...................................................                                              ................................................... 

      Mgr. Emília Zarembová                Ľuboš Kislík 


